
Beste Raadsleden, 
 
Vandaag worden er drie moties behandeld met betrekking tot sekswerk.  
Toen ik deze moties las, raakte ik ontroerd. Ik wil u aanbevelen alle drie de moties te 
steunen. Als u vandaag uw goedkeuring geeft, hebben morgen al een aantal sekswerkers 
verminderd risico op geweld. Samen met de extra werkplekken die gerealiseerd kunnen 
worden in samenwerking met Non Nobis is er op korte termijn voor een grote groep 
sekswerkers veiligheid geboden. En ook aan specifieke hulpvragen van de sekswerkers die 
willen deelnemen aan Next Step is gedacht. Deze moties tezamen vormen een fantastisch 
trio.  
 
Buiten deze sekswerkers is er een andere grote groep sekswerkers waar ik mij zorgen over 
maak. Dit zijn de vrouwen, mannen en transgenders die thuis ontvangen of aan zelfstandig 
escort doen.  
De gemeente Arnhem wil ondernemers graag faciliteren. Het is daarom toegestaan een 
beroep aan huis uit te oefenen. Het gaat om beroepen met een dienstverlenend karakter, 
zoals bijvoorbeeld (para)medische en therapeutische beroepen maar sekswerk vormt 
daarop een uitzondering, een sekswerker mag haar/zijn beroep niet vanuit huis uitoefenen.  
In de APV staat dat thuiswerkende sekswerkers niet vergunningplichtig zijn, desondanks 
worden zelfstandige sekswerkers bij bestuursrechtelijke controles dwangsommen opgelegd 
en de woningbouwvereniging wordt op de hoogte gesteld. Volgens het onderzoek Prostitutie 
in beeld gebracht heeft dit al meermaals geleid tot het opzeggen van het huurcontract. Het 
gevolg van deze maatregel is ook dat sekswerkers die te maken krijgen met geweld, minder 
gauw naar de politie stappen uit angst dakloos te raken. Criminelen weten dit maar al te 
goed. Het maakt deze groep extra kwetsbaar voor overvallen en afpersing.  
Er zullen altijd zzp-ers zijn die vanuit huis willen werken omdat zij zo hun tijd het meest 
efficiënt kunnen indelen naast hun andere werkzaamheden. Mijn advies is om ook 
sekswerkers de keuze te geven voor de mogelijkheid hun beroep vanuit huis uit te oefenen 
net als andere zzp'ers. Dit zal voor deze vrouwen, mannen en transgenders een veiliger 
werkklimaat scheppen. 
Ik vraag u om hier over na te denken. 
 
Met vriendelijke groet, 
Mischa  
 
namens Wild Thing 

 


